
  
 
 
 
 

 

Elnökségi ülés  

2024. április 25-én 15:00 órakor  
Helyszín: Magyar Sport Háza  
+ZOOM platform 
 
 
Jelenlévők:  
Papp Gábor elnök  
Zelenák József technikai alelnök  
Balázs Péter elnökségi tag – ZOOM 
Paár György elnökségi tag - ZOOM 
 
 
Miklós Adrienn főtitkár 
Miklós Tamás 

 
 
Az elnökség határozatképes. 

 

 

Napirendi pontok: 
Ügymeneti tájékoztató 
Technikai Bizottság beszámoló 
Sportbizottság beszámoló 
Tudományos bizottság beszámoló 
Közgyűlés 2024 
Egyéb 

 

 

 

 

 



 

 

U� gymeneti tájékoztató 
 
PG: Szeretné megköszönni az elnökég munkáját. 
 
 

Pénzügyi beszámoló  
 

MA:  
átküldte a beszámolót az elnökégnek amelyet  
A támogatás teljes összegének 3%-át kell befizetni az NVESZ-nek. Az infláció okozta áremelések 
jelentősen növelték a kiadás oldalát a költségvetésnek. 
Tartani tudtuk a tényszerű számokat, mint pl. klubok támogatása.  
Az MBSZ 55 esemény is sikeres rendezvény volt, amelyet ebből a költségből valósítottunk meg.  
A 2024-e évre a tervek.  
A tavalyi elveket vette alapul.  
Több klub vezetőjével egyeztett. Idei évben 22 millió forintot tervezett be. Mind a működésük, 
mind pedig az él- és utánpótlássportot tudják fenntartani fejleszteni.  
 
Egy edző és egy csapatvezető teljes költségét a nemzetközi versenyeken a szövetség támogatja.  
 
A sportbiztosítással biztos, hogy kell számolni.  
 
Jelentős tétel a bankköltség, itt utána kell járni a csomaglehetőségeknek.  
 
A tájolós versenyünket az NSÜ – 3 millió forinttal támogatja valamint a most Egerben lezajlott OB 
versenyt 2 millió forinttal támogatta Eger város önkormányzata. 
 
Összességében az előző évet a terveknek megfelelően zártuk. Az EB kapcsán voltak plusz 
költségeink. A teljes magyar csapat ebből lett ellátva. A jövő évi klubtámogatás, működtetés az 
elvárásoknak megfelelhet. 
 
Nincs nevesítve külön a IWGA a 2024-es állami támogatásban. 
 
PG: Amikor megpályáztuk az EB-t arra gondoltunk, hogy kapunk majd, de sajnos nem kaptunk 
állami támogatást és a részvétel is igen alacsony volt, amellyel nem számoltunk.  
 
A beszámoló struktúrájáról és alapelveiről szeretett volna annyit mondani, hogy jelenleg nem 
javasolja a szerkezet módosítását, , ha valamit majd változtatni szeretne az új elnökség azt tegyék 
majd meg ők. 
 
ZJ: Látja hogy a tudományos és technikai bizottságnál nincsen feltüntetve összeg. Valamit 
mindenképp kellene, akár szemmel jól látható összeget, ezt kifejtette a beszámolóban, hogy miért 
lenne fontos. 
 
Derítsük ki, hogy ténylegesen kell-e, hogy ÁFÁ-s legyen a kártya. 
 
 
 



 

 

 
 
 

 
MA: Nem tartozik az alaptevékenységhez.  
 
ZJ: Azt szeretné, hogy szervezzük ki az egészet a non-profitba – ez a nettó bevétel kerüljön a Non-
profit bevételi oldalára. 
 
Ha nem csinálunk valamit a búvárkodással, akkor elsüllyedünk.   
 
Ez az összeg a kártya, a tagdíjak, - az elkölthető összegként jelenjen meg a Non-profitban. 
 
MA: A tagdíjnak a szövetségbe kell befolyni, mert a Szövetség tagja a CMAS-nak, nem a Non-
profit kft. Minden ami oktatás az oda folyik be. 
 
ZJ: A jövőben ezek külön jelenjenek meg.  
 
PG:  A technikai oldal bevételeit-kiadásait egyértelműen kellene látni a táblázatból.  
A bevétel és a kiadás közötti a különbséget megkapja a technikai terület. 
 
A tudományos bizottságra és a Víz alatti fotózásra is beteszünk 3-300 ezer forintot. 
 
Holnap emailben szeretne választ kapni a beszámolókra.  
 
 
HATÁROZAT:  
2024/10 (2024.04.25.) 
Az elhangzott kiegészítésekkel az elnökség elfogadja a 2023/24-es költségvetést. 
egyhangúlag elfogadva 
 
 
HATÁROZAT:  
2024/11 (2024.04.25.) 
Az elnökség egyhangúlag elfogadta a 2023. évi szakmai beszámolókat, közhasznúsági jelentést és 
felügyelő bizottsági jelentést. 
egyhangúlag elfogadva  
– emailben megerősítik még 

 

 

PG: Érdemes lesz átgondolni, hogy kivel bankol a szövetség. Ez egy feladat lesz a jövőre nézve 
mindenképpen.  
 
MA: Pályázati kérelmeket adjuk be. Jövő hét csütörtökön NSÜ-vel meeting.  
A közgyűlés anyagok közé feltehetnénk az EB vizsgálóbizottsági anyagot. 
 
MA: A cmas tagdíjat kifizettük és elkezdtük használni az új cmas.portalt 
 

 

Vége az ülésnek 


